
 

 

Protokoll för Styrelsemöte för Lindesbergs Golfklubb 

Tisdag den 11 mars 2025 kl. 17.30 

Plats: Hyttan, Lindesbergs golfklubb. 
 

Närvarande: Jannicke Jennsjö, Joakim Quattrini, Fredrik Öster, Mikael Åkergren, Ulrika 

Ahlström (adjungerad) Per Nyberg (adjungerad) Robin Andersson (adjungerad) Hampus Hedin 

(adjungerad). 

Frånvarande: Benny Gill, Therese Hjelseth. 

 

§24. Mötets öppnande –  

Jannicke förklarar mötet för öppnat. 

 

§25. Val av protokolljusterare – 

Mikael Åkergren valdes att justera protokollet. 

 

§26. Godkännande av dagordning – 

Dagordningen godkändes.  

 

§27. Anmälan inkomna frågor – 

Inga inkomna frågor.  

 

§28. Föregående möte – 

a) Signering av protokoll  

Utförs av berörda styrelsemedlemmar.  

 

§29. Rapport från Klubbledning – 

a. Ekonomi och verksamhet 

Bokslutet är godkänt av revisorerna och klubben hamnade på 6t.kr i vinst 

föregående år. Resultatet ligger just nu bättre än samma period föregående år. 

Förhoppningar om att nå budget inom sponsring är god och i dagsläget är 

457t.kr fakturerat och några nya mindre sponsorer är tecknade.   

b. Bana 

Just nu röjs sly och utvalda träd gallras runt banan. När vädret blir varmare kan 

vårdukarna läggas på utvalda greener. Datum för banöppning avvaktas efter 

veckans bakslag i vädret. Dom nya pumparna som är beställda har kommit och 

ska installeras. Pumphuset ska uppdateras med fläkt och isolering. Arbetet 

med installation av robotar på banan är pågående och viss eldragning är kvar 

att utföra.  

 

 



 

c. Padel  

Padeln rullar på som förväntat. Positivt är att damligan har fyllts på med nya 

lag och fler strötidsbokningar har gjorts.  

d. Hotell & stugby 

Golfpaketen bokas på inför säsongen och tillval för 800t.kr inför året är 

inbokade. Bokningsläget ser stabilt ut och det finns goda förhoppningar om att 

uppnå budget vid årets slut.  

e. Övrigt 

Simulatorerna har dragit in 90t.kr på två månader vilket är över budget. Det är 

mycket aktivitet i hallen vilket ger en positiv stämning och man vill vistas där.  

 

§30. Banutvecklingsplan – 

En sammanställning av tid och kostnad för banutvecklingsplanen det första året har tagits 

fram och en lista för avstämning finns. Arbetet med planen är klar och nu arbetar man med 

att fullfölja punkterna i planen.  

 

§31. Bokningsregler – 

Nya bokningsregler och begränsningar diskuteras. Anledningen till de nya reglerna skulle vara 

att frigöra fler starttider och på så vis göra det lättare för medlemmar och gäster att boka 

starttider.  

 

§32. Övriga frågor –  

a. Ölgf´s årsmöte 

På Ölgf´s årsmöte röstade klubbarna i distriktet om frågan för att införa ett 

maxtak för antalet medlemmar en klubb får ha för varje 18 håls bana som de 

äger. Örebro har två röster på förbundsstämman och resultatet från årsmötet 

blev att Örebro kommer rösta en röst för och en röst emot förslaget.  

b. Vårårsmötet  

Förutom dagordningen kommer bättre spelupplevelse och 

banutvecklingsplanen att redovisas. Man kommer även ha prisutdelning för 

KM och avtackning av tidigare styrelseledamot.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

§33. Nästa möte –  

Tisdag 8 april kl 17.30 Lindesbergs golfklubb, Hyttan.  

 

§34. Mötets avslutande –  

Jannicke Jennsjö förklarar mötet för avslutat.  

 

Vid protokollet             Justeras  Justeras 

………………………..            ………………………..  ………………………… 

Ulrika Ahlström            Jannicke Jennsjö  Mikael Åkergren       


